
1 

 

Protokół Nr 12/2020 

z posiedzenia komisji budżetowej odbytego w dniu 18 lutego 2020r. 

  

 Posiedzenie komisji otworzyła przewodnicząca komisji Jadwiga Łopatowska                       

i przewodniczyła posiedzeniu. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z załączoną listą obecności do 

niniejszego protokołu (nieobecna była radna Kamila Adamczyk). 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Stanisław Strąk i Skarbnik Miasta i Gminy 

Krzysztof Cieślak. 

 

Porządek posiedzenia : 

1. Wydanie opinii o projektach uchwał w sprawie: 

a. zmian w budżecie Gminy na rok 2020, 

b. ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego oraz umieszczania 

urządzeń infrastruktury technicznej i obiektów budowlanych nie związanych z 

potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami ruchu drogowego oraz reklam, 

c. wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w Pierzchnicy, 

d. ustalenia kosztu za jedna godzinę usług opiekuńczych. 

2. Wypracowanie sprawozdania z działalności komisji za 2019r. 

3. Sprawy różne.  

 
Ad.1.a)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w  

            sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2020 i poprosiła Skarbnika Miasta i Gminy  

o omówienie proponowanych zmian. 

Skarbnik Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak poinformował, że zmiany w budżecie nie 

są duże, a mianowicie w uchwale budżetowej przez pomyłkę błędnie zostało zapisane źródło 

sfinansowania deficytu budżetu. W wydatkach budżetu zabezpiecza się środki na 

zabezpieczenie dopłat do przewozów autobusowych. 

Burmistrz poinformował, że wpłynęło pismo od Muszkietera, że rozważają 

ograniczenie liczby kursów na trasie Kielce-Skrzelczyce-Górki-Pierzchnica jak również na 

trasie Chmielnik-Drugnia-Pierzchnica i żeby gmina rozważyła dofinansowanie tych kursów. 

Mówił, że wystąpił z pismem do przewoźnika żeby podali jaka jest liczba pasażerów na tych 

kursach oraz żeby sprecyzował jakie są oczekiwania finansowe ze strony przewoźnika co do 

dofinansowania. Powiedział, że aby mógł podpisać jakąś umowę na dofinansowanie kursów 

muszą być zabezpieczone środki finansowe w budżecie gminy na ten cel, stąd wstępnie 

proponuje się kwotę 10 tys. zł. Jaki będzie finał tej sprawy trudno przewidzieć. Przewoźnik na 

razie nie odpowiedział na pismo. 

Po dyskusji członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Gminy na rok 2020 w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod 

głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii o proponowanych zmianach w budżecie 

gminy. 

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 5 członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy na rok 2020. 

 
Ad.1.b)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie  

            ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego oraz umieszczania 

urządzeń infrastruktury technicznej i obiektów budowlanych nie związanych z potrzebami 
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zarządzania drogami lub potrzebami ruchu drogowego oraz reklam. Poprosiła Burmistrza o 

omówienie projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że zmieniły się przepisy i uchwała wymaga nowelizacji, bo 

była podjęta w 2004r. szesnaście lat temu. Obniżone zostały stawki ustawą od urządzeń 

telekomunikacyjnych. Wysokość stawek jest wzorowana do stawek stosowanych przez powiat 

kielecki. Projekt uchwały dotyczy tylko zajęcia pasa drogowego na drogach gminnych. 

Po dyskusji członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego oraz umieszczania urządzeń 

infrastruktury technicznej i obiektów budowlanych nie związanych z potrzebami zarządzania 

drogami lub potrzebami ruchu drogowego oraz reklam w związku z tym przewodnicząca 

komisji poddała pod głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 5 członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego oraz umieszczania urządzeń infrastruktury 

technicznej i obiektów budowlanych nie związanych z potrzebami zarządzania drogami lub 

potrzebami ruchu drogowego oraz reklam. 

 

Ad.1.c)Przewodnicząca komisji przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na  

            sprzedaż nieruchomości w Pierzchnicy i poprosiła Burmistrza o omówienie projektu 

uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że jest to działka nieużytek za cmentarzem wąska i długa. 

Sąsiad tej działki wystąpił z wnioskiem o jej zakup na poszerzenie swojej działki, dlatego 

występuje o zgodę na sprzedaż. 

W dyskusji radny Wiesław Kwaśniewski wskazywał, że przez tą działkę kiedyś był dojazd do 

pól.  

Burmistrz powiedział, że działka nie jest drogą, bo gdyby była jako droga, to nie wolno byłoby 

jej sprzedać, jest to działka rolna. Powiedział, że jak jest osoba chętna do nabycia to trzeba 

sprzedać, bo gmina uzyska z tego tytułu jakiś dochód i będzie wpływał podatek z tej działki. 

Po dyskusji członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w Pierzchnicy w związku z tym przewodnicząca 

komisji poddała pod głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 5 członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż nieruchomości w Pierzchnicy. 

 

Ad.1.d)Przewodnicząca komisji przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia kosztu za  

            jedną godzinę usług opiekuńczych i otworzyła dyskusję w sprawie projektu uchwały. 

Członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie ustalenia kosztu 

za jedną godzinę usług opiekuńczych w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod 

głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 6-osobowy skład komisji w głosowaniu wzięło udział 5 członków komisji i za było 5 

członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie ustalenia 

kosztu za jedną godzinę usług opiekuńczych. 

 

Ad.2.Przewodnicząca komisji poinformowała, że przygotowała projekt sprawozdania z pracy  

         komisji budżetowej za rok 2019 i przedstawiła członkom komisji przygotowany projekt 

sprawozdania. Zapytała członków komisji czy mają uwagi do przedstawionego sprawozdania. 
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Członkowie komisji nie wnosili uwag do przedstawionego sprawozdania. 

Przewodnicząca komisji poddała do zatwierdzenia sprawozdania z pracy Komisji 

budżetowej Rady Miejskiej w Pierzchnicy za rok 2019. 

Na 6-osobowy skład komisji budżetowej w głosowaniu brało udział 5 członków komisji i za 

przyjęciem sprawozdania było 5 członków komisji. 

Sprawozdanie z pracy komisji budżetowej za rok 2019 zostało przyjęte przez komisję w 

głosowaniu jawnym jednogłośnie. Sprawozdanie z pracy komisji budżetowej za rok 2019 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.3.Sprawy różne. 

 Radny Wiesław Kwaśniewski zapytał czy jest zatrudniony nowy kierownik w 

Samorządowym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Pierzchnicy. 

 Burmistrz poinformował, że jest kandydat na to stanowisko. W najbliższy czwartek 

będzie posiedzenie komisji konkursowej, na której będzie opiniowany kandydat. Jeśli przejdzie 

pozytywną opinię to od 1 marca 2020r. zostanie zatrudniony. Przypomniał o ogłaszanych 

konkursach na zatrudnienie kierownika i powody nie wyłonienia kierownika. Przedstawił 

również procedurę zatrudnienia kierownika w takich przypadkach. 

 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia przewodnicząca komisji podziękowała 

wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokółował: 

 

S.Kielesiński                                                                    

                   Przewodnicząca komisji 

 

                                                                                      Jadwiga Łopatowska 

 


